

# Nanorama BEST-møde

Referent: Sara Hvidbjerg Laursen

28. September 2021

## Indhold

|          |  |          |
|----------|--|----------|
| 0.1      | Tilstedeværende . . . . .                | 2        |
| <b>1</b> | <b>Generelt</b>                          | <b>2</b> |
| 1.1      | Kage . . . . .                           | 2        |
| 1.2      | Hvem er denne uges rumopryder? . . . . . | 2        |
| <b>2</b> | <b>Evalueringer</b>                      | <b>5</b> |
| <b>3</b> | <b>Eventuelt</b>                         | <b>6</b> |
| <b>4</b> | <b>Kalender</b>                          | <b>7</b> |

## 0.1 Tilstedeværende

Søren Lopdrup, Rune Baun Højland, Alexander Prado, Paul Frederic Pust, Lasse Desdorf, Andreas Søndergaard, Mathias Nielsen, Nikoline Munksgaard-Ottosen, og Sara Hvidbjerg Laursen,.

## 1 Generelt

### 1.1 Kage

- ★ Sara har kage med
- ★ Kage med næste gang? Lasse

### 1.2 Hvem er denne uges rumopryder?

Sara

#### Hvem har Lukketjans fredag?

Os alle

#### Grønfest

- vi mangler folk i baren
- Der er to phd'er der gerne vil stå i bar tidligt
- skal lige have konstaktet de sidste og få udfyldt barplanen.
- den sendes til Rune og lamineres inden fredag.
- Planen vi lavede sidste gang er blevet printet og ligger på baren.
- Med hensyn til ledninger antog vi det nødvendige var der, da vi endnu ikke ved hvad vi har brug for og hvad der virker.
- Der bliver kigget efter bearpont bolde, og evt. bestilt.

#### Hyttetur 8/10

- Vi sørger for at alle dem der vil være der hele weekenden får mulighed for at tilmelde sig først.
- Derefter sørger vi for at de får endnu mere arbejde de første og det bliver en special aftale.
- Alexander ringer til brugsen for at sikre at vores bestilling er blevet godkendt.
- Parkeringsplads på uni, gæsteparkeringsplads er måske en mulighed.
- nanorama betaler for benzin.
- Rune's kæreste låner os hendes højtaler og hvis denne går i stykker skal den erstattes.

### **Drikke rider**

- Alle svarer på doodle.
- det lader til at blive den 12/10

### **Labbook**

- er i gang med at finde ud af det.

Debatmøde - **Paul** reklamering af Debatmøde.

- lokale 224
- **Nikoline** Skriver til uudvalgene da de skal komme.

### **Friluftsudvalget**

- de vil gerne have flere penge.
- 50 kr per mand virker fint
- hvor mange penge de får til arrangement kommer an på hvad de bliver brugt til. Så der skal søges om det til hvert arrangement hvis de ønsker mere.

### **STEM arrangement**

- Der bliver lagt et opslag op af **Paul**.

### **Gamle fustager**

- **Andreas** har fået står på det.
- Ugens gode gerning mod Alkymia.

### **Fælles mail**

- Skulle have en paraply mail, så de får de samme mails (En inventar mail).

### **Depotet**

- Plads på depotet, det er blevet taget som en næsten permanent plads, så den skal være der i flere år da det er en backup maskine.
- Vi vil mega gerne have mere plads dernede.

### **Pengekasse**

- Alle penge skal ned i pengeskabet.
- Primære job for lukketjansen er at få pengekasen ned i pengekasen og sørge for at alt bliver rydet op.

## **2 Evalueringer**

### **phd arrangement**

- Det gik godt, de havde goode snacks blev det fortalt for pynteudvalget.

### **Matchmaking**

- Der blev drukket meget efterfølgende.
- Der skal være Classic på køl.
- Der skal bestilles mere Minto, da der blev solgt 8 Minto.
- Ny ting Måtteshots.

### 3 Eventuelt

## 4 Kalender

- 01/10 Grønfest
- 06/10 Debatmøde
- 13/10 Generalforsamling
- Ny GF 06/10 eller 13/10 -> debatmøde ugen før
- 8/10-10/10 Hyttetur